
Beantwoording vragen artikel 32 Reglement van Orde gemeenteraad Buren 
 

Vragen over oprichten Gemeenschappelijke Regeling voor breedbandnetwerk Rivierenland 
 
 
 

Door de raadsfracties van VVD en PCG zijn schriftelijke vragen gesteld over het breedbandnetwerk 
Rivierenland. 
De vragen zijn terug te brengen naar twee hoofdzorgpunten. 

1. De garantstelling voor bijna € 11,- miljoen: de financiële risico’s daaraan verbonden en de 
invloed van de gemeenteraad op het handelen van de gemeenschappelijke regeling. 

2. Alternatieve mogelijkheden aanleg breedbandnetwerk: de behoefte, noodzaak, 
vraagbundeling, opdracht en het aanbod van Glasvezel Buitenaf. 

 
In z’n algemeenheid wordt gesteld, dat de garantstelling geen onevenredige risico’s heeft.  
Alternatieve aanbiedingen met dezelfde dekking zijn er niet. 
Bij de beantwoording van de gestelde vragen wordt gemotiveerd en meer in detail ingegaan op de 
diverse vraagstukken. 
 
Inmiddels zijn in acht van de tien gemeenten in de regio Rivierenland besluiten genomen over de 
deelneming aan de gemeenschappelijke regeling voor het breedbandnetwerk. Lingewaal besluit op 11 
oktober. 
In twee gemeenten zijn amendementen aangenomen, de overige besloten overeenkomstig het 
concept van het regionale raadsvoorstel en -besluit.  
West Maas en Waal, toegevoegd:  

- toepassen van de geadviseerde vervolgstappen uit het rapport “beoordeling concept GR 
breedbandnetwerk Rivierenland” van Paardekoper. 

Culemborg, toegevoegd:  
- aan de raad een go – no go beslissing wordt voorgelegd; 
- de GR zo efficiënt mogelijk wordt ingericht en overheadkosten zo laag mogelijk blijven; 
- de invloed van Culemborg op de GR wordt voldoende geborgd; 
- erop toe te zien dat het netwerk toekomstvast wordt ingericht.  

  


